
Jak wyobrażam sobie moją pracę w samorządzie szkolnym XIV Liceum 
Ogólnokształcącego im. S. Staszica w Warszawie 

  
Cześć, nazywam się Maria Hetmańska i chodzę do klasy 2C (MatInf).                     

Kandyduję na urząd Prezydenta XIV LO im. Stanisława Staszica. W tym eseju                       
spróbuję w skrócie wypisać pomysły, które zamierzam zrealizować oraz                 
dotychczasowe osiągnięcia, które mam nadzieję przekonają Was do ponownego                 
oddania na mnie głosu. Postaram się, żeby ten tekst był jak najkrótszy , ponieważ                           
większość tych informacji została już zawarta w moim poprzednim eseju, dlatego                     
pominę przedstawienie się i opis moich cech, które zasadniczo nie zmieniły się. 

 
Doświadczenie i osiągnięcia 
 
Jak zapewne wiecie, mam już doświadczenie w pełnieniu funkcji Prezydenta                   

naszego liceum ;) ponieważ byłam nim przez miesiąc, w ciągu którego udało mi się z                             
pomocą nauczycieli i mojego Rządu uczestniczyć w organizacji takich wydarzeń jak                     
Bal Ostatkowy czy Targi Edukacyjne.  

 
Jednym z pomysłów, o których pisałam w poprzednim eseju, był Staszic                     

Music Festival – chyba najbardziej „kontrowersyjny i nierealny” z przedstawionych                   
przeze mnie projektów. Z radością chciałabym Wam oznajmić, że uzyskaliśmy                   
razem z jego pomysłodawcami pozytywną odpowiedź od Pani Dyrektor, nawet został                     
ustalony jego możliwy termin. Rozmawiałam także z przedstawicielami Rady                 
Rodziców o możliwym wsparciu dla projektu, lecz zamieszanie związane z                   
powtarzaniem wyborów wstrzymało pracę, którą zamierzamy wznowić najszybciej               
jak to możliwe. 

 
  Jeśli chodzi o organizację Rządu (w tym pomysł Sekcji) oraz dużej grupy                       
zaangażowanej w działanie szkoły, miesiąc, przez który sprawowałam urząd                 
Prezydenta, pokazał mi, że oba te pomysły były dobre – Sekcje nie miały jeszcze                           
pola do popisu, ale pomysł „większego” Rządu sprawdził się wyśmienicie, zarówno                     
przy większej ilości osób do pracy, jak i większej ilości spojrzeń na nasze obowiązki. 
 

Z zadowoleniem chciałabym też zauważyć, że Senat (po zmianie Marszałka,                   
prywatnych rozmowach z Senatorami i ogólnym zmobilizowaniu) działa dużo lepiej                   
niż wcześniej – aktywniej i z wieloma pomysłami. Są głosy, że to tylko chwilowe, ale                             
zrobimy co w naszej mocy, żeby ta aktywność się nie zmniejszyła ;) 
 

Pomysły w skrócie 
 

Tak jak w ostatnim eseju zapewniam Was, że postaram się podtrzymywać                     
wszystkie dotychczasowe tradycje, które wyrobiły się w naszej szkole  kiermasze                     



ciast, Dni Kultury, wsparcie dla Dni Poezji, kiermasz podręczników czy szkolne akcje                       
charytatywne nadal będą się odbywały w naszym XIV LO. Także mam nadzieję                       
ożywić Dni Tematyczne (np. Dzień Matematyki, albo Dzień Wiosny)  ogółem                        
sprawić, żeby w naszej szkole coś się działo. 
 

Tutaj chciałabym w dużym stopniu odnieść się do mojego poprzedniego eseju                     
 z żadnego z zawartych w nim pomysłów się nie wycofuję:  

 referenda w sprawach ważnych dla szkoły;  
 staszicowe prawybory i prereferenda  na tematy krajowych referendów czy                   

wyborów; 
 propagowanie spotkań z ludźmi nauki, polityki czy sztuki, które dadzą nam                     

szansę na większy rozwój społeczny; 
 ożywienie strony Samorządu, nad którą już zaczęliśmy pracę;  
 drobiazgi czy gadżety staszicowe, typu breloków albo naczepek, do                 

wygrywania w konkursach; 
 to wszystko i wiele innych rzeczy jest możliwe do wykonania i postaramy się, żeby                             
doszło do skutku. 
 

Jednocześnie chciałabym podkreślić, że zawsze i wszędzie jestem otwarta na                   
pomysły wszystkich, którzy akurat takowe mają ;) te wyżej wypisane pomysły na                       
pewno nie są jedynymi, jakie będziemy starali się zrealizować, bo pomysły                     
przychodzą do głów cały czas  wychodzą i z Senatu, i z Rządu, i od wszystkich                               
uczniów  jeśli coś będzie miało szansę wypaść fajnie  na pewno się tym                           
zainteresujemy i pomożemy w granicach możliwości!  
 

Podsumowanie 
 

Miałam nie przedłużać, więc tego nie robię. Jeśli chcielibyście poznać któryś z                       
pomysłów bardziej szczegółowo zapraszam albo do przeczytania eseju z                 
poprzednich wyborów  
(http://www.staszic.waw.pl/media/files/maria_hetmanska_program_wyborczy.pdf),  
albo do napisania do mnie, albo zaczepienia mnie w szkole  jestem do Waszej                           
dyspozycji. Mam nadzieję, że wydarzenia związane z powtarzaniem wyborów nie                   
zmniejszyły Waszego zaufania do mnie i ponownie wybierzecie mnie na Prezydenta                     
Staszica. 
 
Z góry wielkie dzięki, liczę na Wasze głosy! :) 
 

 

http://www.staszic.waw.pl/media/files/maria_hetmanska_program_wyborczy.pdf

